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2. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 8.2.2016  
 
 
Tomko: 
Platené parkovisko, môj podnet, pred poštou. Už som to navrhoval niekoľko krát. Máme tam 
problém pred tou poštou, je to malé parkovisko, využívajú ho väčšinou zamestnanci, ktorí 
prídu do práce. Bežný občan, keď tam príde na aute, tak tam fakt hľadá zaparkovať. Pred 
Tokajom je tam rozbité, tak preto navrhujem už po druhýkrát alebo po tretíkrát, aby sme toto 
parkovisko spoplatnili. Spoplatnili a bude pokoj. To je všetko, ďakujem. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Určené: 
prednosta MsÚ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


